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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR OREHOVICA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/14-05/4 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  08. 05. 2014. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 40. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

40. sjednica Vijeća MO Orehovica održana je 28.04.2014. godine s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica, Kalina 2.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Dajna Jogan, predsjednica VMO 
- Biserka Slosar, članica VMO 
- Slavica Peloza, članica VMO  
- Gordana Pozder, članica VMO 
- Vesna Širola, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

- Marijana Bistrović, zamjenica predsjednice VMO 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pripreme za realizaciju programa Dan mjesnog odbora 
2. Komunalna problematika 

3. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1  
Predsjednica Vijeća gđa. Jogan predložila je da se završna svečanost povodom Dana mjesnog 
odbora održi u petak 6. lipnja u 20 h. Dogovorit će se nastup djece PŠ "Orehovica", a u toku su 
pregovori s 2 glazbena sastava. Sportski susreti održat će se do tog datuma. U organizaciji 
stolnoteniskog turnira pomoći će g. Magaš, u organizaciji nogometnog turnira g. Ristić i g. 
Vlahović, a u organizaciji turnira u briškuli i trešeti g. Kurelić. Na završnoj svečanosti će se 
najuspješnijim sportašima podijeliti pehari, medalje i priznanja.  
 
Gđa. Jogan mišljenja je da je ekološku akciju bolje odgoditi za jesen zbog trenutno nestabilnih 
vremenskih prilika. 
 
Zaključak: Vijećnice su prihvatile prijedloge gđe. Jogan.   
 

AD 2  
Gđa. Jogan obavijestila je prisutne vijećnice da radovi na izgradnji komunalne infrastrukture 
napreduju sporije nego je planirano. Žao joj je što je tako, ali postoji niz okolnosti koje su na to 
utjecale. Građani su veoma strpljivi i na tome im treba zahvaliti. 
 
Zaključak: Vijećnice su dobivene informacije primile na znanje.  
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AD 3 
Gđa. Jogan izvijestila je prisutne vijećnice da je u kontaktu s gđom. Edom Rumorom iz OGU za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem i da je dogovoreno da će predstavnice 
Vijeća biti primljene na sastanak radi dobivanja informacija o trenutnim radovima u kanjonu Rječine 
od strane Hrvatskih voda te projektima Grada koji se planiraju na tom području.  
 
Zaključak: Vijećnice su dobivene informacije primile na znanje. Mišljenja su da kanjon 
Rječine mora ostati u što prirodnijem obliku bez ikakve urbanizacije ili komercijalizacije 
(npr. ugostiteljskih objekata i sl.). 
 
Gđa. Jogan informirala je vijećnice da je u suradnji Grada Rijeke i Policijske uprave primorsko-
goranske u prostoru na adresi Dolac 7b otvoren Informativni centar za prevenciju kriminaliteta na 
području grada Rijeke. U info-centru, otvorenom kao rezultat rada Vijeća za prevenciju kriminaliteta 
na području grada Rijeke, građani mogu dobiti različite informacije o osobnoj sigurnosti i sigurnosti 
svoje imovine.  
 
Zaključak: Vijećnice su dobivene informacije primile na znanje. 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.  
 

Ovaj se zapisnik sastoji od  (2) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Vesna Širola 

            
Predsjednica VMO Orehovica: 

        Dajna Jogan 
 

 

 


